
Bestyrelses møde 26.11.14 

Fremmødt: 5. 

1) Referat fra sidste møde blev godkendt.
2) Der blev orienteret om fællesbestyrelses mødet fra den 17.10.14
3) Fornyelse af villa forsikringerne, vi har fået fornyet forsikringerne med samme

betingelser og præmie.
4) Energimærkning udløber 2015 og skal fornys, vi venter til det bliver aktuelt. 

Henrik vil undersøge hvad det koster at forny.
5) Udbetalte udlæg. Der er gået noget galt Anne-Maj og Preben ser på det.
6) Varme regnskab. Grundet opkrævning fra varmeværkets regnskab pr. januar

forslår bestyrelsen at vi til næste general forsamling laver varme afregning om
til  februar.

7) Ny regnskabsføre. Preben vil tale med Palle omkring afslutning, Anne-Maj har 
talt med Advice, de skal have 25.000 årligt for regnskab mm. Spørgsmålet er 
om det overhoved kan betale sig, da vi måske selv kan lave det internt. Preben 
vil undersøge programmer.

8) Julehygge Lørdag den 13.12.14, klokken 14.00 ved gavlen. Jakob laver 
løbeseddel men tilmelding senest mandag den 8.12.14.

9) Div. Anne-Maj og Preben vil undersøge mulighederne for at ved salg, at man 
kan sætte penge ind på sælgers konto mod klausul på udbetaling. Vi skal finde 
ud af noget gyngestativet ved foråret.

10) Næste møde er onsdag 25.02.15 ca. klokken 19.00 hos Henrik.


